
Beste HUF vrienden en vriendinnen, 

 

Zo vlak voor de jaarwisseling is het een goed gebruik om met elkaar terug te kijken naar wat het 

afgelopen jaar ons heeft gebracht en vooruit te kijken naar de toekomst. 

Het afgelopen jaar was voor HUF sportief gezien een succesvol jaar: iedere ochtend om 8:00 – 8:30 

uur vertrekken we weer met een groot aantal enthousiaste HUF-ers vanuit de atletiekbaan om te 

bewegen, te trainen en ons uit te sloven samen met onze HUF-vrienden, waarna het ook weer 

gezellig koffie drinken is in onze welbekende kantine.  

Afgelopen jaar hebben we diverse gezamenlijke sportmomenten mogen beleven zoals in het voorjaar 

bij Boscafé de Zweef, de Hatertse Vennen in de zomer en bij Val Monte in het najaar. Weten jullie nog 

hoe gezellig het was tijdens het gezamenlijk ontbijt in de Eikenhorst? En hoe we daar met z’n allen 

het Hoera-lied zongen voor de tweeling die ons daar zo geweldig bediende, jawel ingezet door onze 

ongekende zangvirtuoos Paul van Dijk, die voor die gelegenheid speciaal de verjaardag van deze 

dames had verzet.  

Wat een energie en betrokkenheid voelen we dan met elkaar: iets waarin HUF zich onderscheidt van 

veel andere sportclubs. 

En door die saamhorigheid brengen we elkaar tot ongekende prestaties zoals tijdens de 4-daagse, de 

Stevensloop, de Zevenheuvelentrail, Molenhoeks Makkie, de Derde Kerstdagloop en de 

Zevenheuvelenloop. Aan die laatste deden dit jaar weer ruim 20 HUF-ers deel. Daarbij zijn twee 

bijzondere prestaties het vermelden waard: Chris Engelaar, die alle edities van de 7HL heeft 

meegelopen, was ook dit jaar van de partij, ondanks een pittige blessure in de vorm van een botbreuk 

in zijn arm. En Ad van Frankenhuysen, die op 81 jarige leeftijd nieuwe trainingsdoelen stelt en in een 

prachtige tijd van 1 uur en 38 minuten de finish bereikte. En wat dacht je van Leon Stoffelen die aan 

alle edities van de zevenheuvelen trailmarathon heeft deelgenomen: ruim 43 km met zo’n 1000 

hoogtemeters.  

En dat alles kan uiteraard alleen dankzij de geweldige inzet van onze trainers: want zij zijn er altijd, 

weer of geen weer en of het nou licht of donker is. En ze passen steeds hun trainingen aan aan de 

omstandigheden en de groepsleden: echt een formidabele prestatie.  En om dat veilig te doen laten 

ze zich jaarlijks bijscholen met een reanimatiecursus, die afgelopen jaar na een tijdelijke pandemische 

terugslag, weer met vol enthousiasme is hervat. Met trots en dankbaarheid vraag ik dan ook onze 

trainingscoördinator, Karl Rambach of hij zijn collega’s een mooie Run2Day cadeaubon wil 

overhandigen, financieel mogelijk gemaakt door onze vaste sponsor: Run2Day Nijmegen. En ik ben 

ook blij u te mogen melden dat de nieuwe eigenaar van Run2Day Nijmegen, Koen Booij (opvolger van 

Theo van Maanen) heeft beloofd om de sponsoring van HUF door Run2Day voort te zetten. 

Ook dit jaar werd HUF geïnspecteerd door een bijzonder team uit Madrid: de goedheiligman Nicolaas 

met zijn behendige medewerker Piet. Gelukkig viel deze inspectie positief uit en mag HUF weer een 

jaar verder. Hoewel het nog gissen is wie wij die ochtend vanuit Spanje hebben mogen ontvangen, wil 

ik toch vragen om hen een warm applaus te geven. 

Naast al deze hoogtepunten, waren er dit jaar ook bijzondere momenten die ons met de neus op de 

feiten drukt dat we met elkaar toch ook langzaamaan wat ouder worden. In het bijzonder denk ik 

daarbij aan het afscheid van Puck, voor ons allen een groot voorbeeld als mens en als sporter: door 

zijn verder afnemend gezichtsvermogen moest hij afscheid nemen van HUF. En ik denk daarbij ook 

aan Ger Albers bij wie we als bestuur nooit tevergeefs aanklopten als we bij Coopertest, Run-Bike-



Run of de Haterse vennenloop een beroep deden op haar ondersteunende talenten. Ook zij is een 

groot voorbeeld vanwege haar onstuitbare positiviteit en energie. Geveld door plotselinge ernstige 

gezondheidsproblemen moest zij helaas als actief lid afscheid van HUF nemen.   

Aan het eind van het jaar zijn ons helaas twee HUF-leden ontvallen: Hermine Groenendaal van de 

Nordicers en Wil Schijven van de groep van Marieke. Zij laten een lege plek achter bij deze 

trainingsgroepen en ik wil jullie graag vragen een minuut stilte in acht te nemen om hen te gedenken. 

 

Na stil gestaan te hebben bij deze diepte- en hoogtepunten van het afgelopen jaar wil ik graag ook 

met jullie stilstaan bij de toekomst. Daarbij wil ik drie onderwerpen benoemen: de kantine, het 

Cooperpad en het stichtingsbestuur.  

Allereerst de kantine: omdat het bestuur van veel HUF-leden hoorde dat de akoestiek in de 

voetbalkantine steeds slechter past bij de kwaliteit van ons gehoor, en deze condities veel beter op 

elkaar aansluiten in de kantine van Nijmegen Atletiek, hebben we verkend of het praktisch haalbaar is 

om ook buiten de zomer- en winterstop van het voetbal, een overstap te maken naar de kantine van 

Nijmegen Atletiek.  Voorwaarde voor deze overstap was wel dat HUF zelf voor de bardienst zou 

moeten zorgen. Daarom is er via de trainers een enquête aan jullie allen voorgelegd met de vraag of 

je bereid bent bij te dragen aan een kantinedienst. Om de bar gedurende het jaar goed te kunnen 

bemensen, zouden er bij elke trainingsgroep vier personen moeten zijn die vier keer per jaar 

bardienst willen doen. Uiteindelijk waren er in totaal slechts 10 aanmeldingen. We kunnen 

concluderen dat het overstappen naar de kantine van AVN geen haalbare optie is. Behalve op de 

zaterdagen waarop deze gesloten is, blijven we koffie drinken in de voetbalkantine.  

Het tweede punt betreft het Cooperpad: HUF heeft al vele jaren het beheer over het Cooperpad in 

Heumensoord. Dit levert ons ook wat naamsbekendheid op: aan het begin van het pad staat een 

korte beschrijving van onze club zodat voor iedereen duidelijk is dat het Cooperpad er is door de inzet 

van HUF.  Vele jaren heeft Wim Voorn de zorg over het Cooperpad op zich genomen. Echter, sinds hij 

door gezondheidsproblemen noodgedwongen afscheid moest nemen van HUF, heeft HUF deze taak 

laten versloffen, waardoor dit bijzonder HUF-monument er nu hier en daar wat minder representatief 

bij ligt. Daarom heeft het bestuur het voornemen om komend jaar als bijzonder HUF moment een 

zaterdagochtend te reserveren om met zijn allen alle palen van dit pad te vervangen zodat het er 

weer mooi bij ligt. Via jullie trainers zullen jullie hierover op de hoogte worden gehouden. 

Tenslotte het bestuur zelf: afgelopen maand hebben twee bestuursleden om zeer invoelbare redenen 

aangekondigd hun werk als bestuurslid komend jaar neer te leggen: Karl zal vanwege werk- en privé 

redenen verhuizen naar Nuenen. Daarom is hij genoodzaakt om komend jaar zijn taken als 

bestuurslid/trainingscoördinator en als trainer over te dragen. En Ton heeft na 10 jaar van grote 

betrokkenheid als secretaris van het bestuur besloten dat hij toe is aan andere uitdagingen. Dit 

betekent dat er komend jaar tenminste twee mensen uit onze club op moeten staan om de 

bestuurstaken van Ton en Karl over te nemen. Omdat de continuïteit van het stichtingsbestuur een 

voorwaarde is voor HUF om in de huidige vorm voort te bestaan, is er de nodige urgentie om dit op te 

lossen. Trainers en bestuur zullen daarom de komende maand een ingelaste vergadering hebben om 

mogelijke oplossingen te bespreken. Wanneer u zich aangesproken voelt om actief bij te dragen in 

ons bestuur, kunt u dit via uw trainer kenbaar maken of zich bij mij melden. Ik heb er alle vertrouwen 

in dat we dit varkentje met elkaar gaan wassen en ik kijk dan ook met vol vertrouwen uit naar een 

sprankelende toekomst van HUF. 

 



Beste HUF vrienden en vriendinnen, hiermee ben ik gekomen aan het eind van het jaaroverzicht. 

Namens het HUF bestuur wens ik u een prachtige jaarwisseling toe en een sportief en gelukkig 2024. 

 

Hoera! 

 

Namens het HUF bestuur, 

Gerard Rongen, voorzitter HUF 

Nijmegen, 30-12-2023 

 


